



DZIENNIK URZĘDOWY

WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO

Kraków, dnia 4 października 2023 r.

Poz. 6443

UCHWAŁA NR 466/LX/2023 RADY POWIATU NOWOTARSKIEGO

z dnia 28 września 2023 roku

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży

Na podstawie, art. 4 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2022 r. poz. 1526) w związku z art. 19 pkt 11, art. 97 ust. 1, 2 i 5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz. U. z 2023 r. poz. 901 z późn. zm.) Rady Powiatu Nowotarskiego uchwala, co następuje:

§ 1. Ustala się szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży prowadzonego na zlecenie Powiatu Nowotarskiego przez Fundację „Przystań w Nazarecie” z siedzibą w Krakowie, ul. Nazaretańska 1, dla osób kierowanych, zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały.

§ 2. Wykonanie Uchwały powierza się Zarządowi Powiatu Nowotarskiego.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Małopolskiego.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowotarskiego

Tadeusz Rafacz

Załącznik do uchwały Nr 466/LX/2023
Rady Powiatu Nowotarskiego
z dnia 28 września 2023 r.

Szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży.

1. Ilekróć w uchwale jest mowa o:

a.dochodzie – należy rozumieć dochód, o którym mowa w art. 8 ust. 3 i ust. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz.U. z 2023 r. poz. 901 z późn. zm.), zwanej dalej „ustawą”;

b.kryterium dochodowym – należy rozumieć kryterium dochodowe dla osoby samotnie gospodarującej lub kryterium dochodowe na osobę w rodzinie, o którym mowa w art. 8 ust. 1 pkt 1-2 ustawy;

2. Pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży jest odpłatny, jeśli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie przekracza kryterium dochodowe, określone w art. 8 ust. 1 pkt 1-2 ustawy dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz. U. z 2023 r. poz. 901 z późn. zm).

3. Wysokość opłaty za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży jest ustalana na podstawie średniego miesięcznego kosztu pobytu w tym domu.

4. Odpłatność za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, ustala się zgodnie z tabelą:

L.p.	Dochody według kryterium dochodowego, zgodnie z ustawą z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej	Wysokość ponoszonej odpłatności wyrażona w % w stosunku do średniego miesięcznego kosztu pobytu w domu samotnej matki i kobiet w ciąży
1.	Do 100% kryterium dochodowego	Nieodpłatnie
2.	Od 101% do 200% kryterium dochodowego	10%
3.	Od 201% do 300% kryterium dochodowego	30%
4.	Od 301% do 400% kryterium dochodowego	60%
5.	Powyżej 401% kryterium dochodowego	100%

5. Opłatę za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży za dany miesiąc, uiszcza się na rachunek bankowy, wskazany w decyzji administracyjnej, w terminie do 10 dnia danego miesiąca.

6. Za niepełny miesiąc pobytu w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, osoba ponosi odpłatność w wysokości proporcjonalnej do długości pobytu w danym miesiącu.

7. Różnicę między ustaloną odpłatnością, ponoszoną przez osobę za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, a całkowitym kosztem pobytu w tym domu, ponosi gmina miejsca zamieszkania osoby skierowanej do domu. Gmina będzie obciążana przez Powiat notą księgową.